
 
Styrelsemöte 9.22  

 
Onsdag dag 30 november 2022 
Klubbstugan vid Gydabanan 16:30 
 
Närvarande:  Wicky Gren, Tony Bergsman, Kerstin Lennander, Alicia 

Gustafsson, Anna Stattin, Pelle Lennander, Ulf Ahlvik, Anna 
Bergman 

 

§ 57.22 Mötets öppnande. 

Wicky hälsade alla välkomna och förklarade nionde styrelsemötet 

för 2022 öppnat. 

 

§ 58.22 Fastställande av dagordning. 

 Dagordningen godkändes. 

 

§ 59.22 Val av protokolljusterare. 

 Till justerare valdes Wicky Gren. 

 

§ 60.22 Ekonomi 

 Bankgiro: 55051,74 kr 

 Kassan. 168,00 kr 

 Swish: 100011,00 kr 

 Totalt: 155230,71 kr 

  

 Räkning VA från kommun kommit. 

 Erhållit 500 kr från Gräsroten. 

  

 245 st medlemmar 

 27 st anläggningskort År 

 7 st anläggningskort Dag 

 

§ 61.22 Rapport från sektionerna 

 

Bana och anläggning  

• Taket över ingång är klart 

• Avloppsbrunn är kopplat mot kommun och toaletter. 

Kvarstår koppla in handfat. Gräva för ny ventil för vatten i 

vår.  

 

 

  

 



 
 Tävling 

 

• Tävlingsdatum 2023 satta (se hemsida och Indta) 

• En Gaedingakeppi tävling planerad nästa år, 11 juni 

• Regler kring klubbmästare har diskuterats 

 

 

Fritid 

• Planeringsmöte under nästa vecka för träningskvällar, 

blåbärstävling och långritter. 

• Landsmot 25-27 maj i Knivsta 

 

Ungdom  

• 8 ungdomar på SIF:s träff på SIHS 

• 2 ungdomar deltagit på föreläsning om ledarskap för unga 

 

 

§ 62.22 Rapport från SISU Gävleborg (RF) och SIF  

• Inget speciellt  

 

§ 63.23 Övriga frågor 

• Diskussion kring regler klubbmästerskap diskuterades. 

o Kan KM vara nivå 4? 

o Kom gärna med förslag. 

• Förslag på föredrag kring Gaedingakeppi i april (före 

tävling).  

• Anna och Wicky varit på höstmöte. Föreläsningar på 

lördagen med bl.a. landslagsveterinär, forskning kring 

viktbärande hästar, mental träning, tävlingsformen 

Gaedingafimi. Trevlig middag. 

• Wicky var på Ordförandekonferens. Wicky stolt över vår 

klubb och det vi gör. Ett tips för öka medlemsantalet att 

fundera över är liknande det som föreningen Sleipner gör. 

Alla som rider på Vibys Islandshästar blir medlemmar i 

Sleipner. Något motsvarande för vår förening? Eventuellt 

kan medlemsavgifter sänkas nu när vi är med 

Riksidrottsförbundet (RF). Förslag för ny sorts tävlingsform 

för barn under 13 å diskuteras också på mötet.  

• Tony och Pelle har träffat Sandvikens kommuns 

kontaktperson för föreningen  



 

• Fått plus i kanten från kommunen att vi har en ungdom med 

i styrelsen. 

• Vi söker intresserade till styrelsearbete i Gyda 

• Verksamhetsplanering för 2023, förslag: 

o Göra klart i klubbstugan 

o Toalettdörrar i klubbstuga ska fixas  

o Införa en PR-grupp 

o Staket runt ovalbana och passtaket 

o Framridning, gamla ovalen och plan 

o Ommålning av klubbstuga 

o Hagar, hingsthagar 

o Altan för publik  

o Kur vid collectingring  

• Årsmöte söndag 19/2 kl.16:00  

  

§ 64.22 Nästa styrelsemöte tisdag 25 januari 16:30.  

  

§ 65.22 Mötets avslutande 

 Wicky tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anna Bergman           Wicky Gren 

Vid protokollet   Justerare 


